
Europoslanec Hajšel: „Vakcinácia by nemala
byť povinná. Nie som ani zástancom
vydávania akýchsi vakcinačných pasov“
- CZ24 News | 21. ledna 2021

EU: Europoslanec Robert Hajšel za Smer-SD zo skupiny socialistov a demokratov (S&D)
tvrdí, že EÚ robí v súvislosti s vakcínami, čo môže, ale či ich bude dosť, závisí aj od
schopnosti vlády predvídať

Hajšel by nerád niekoho nahováral, aby sa proti koronavírusu nechal zaočkovať. Keďže ale doteraz
nie je sprístupnený liek, či už v podobe špecifického antivirotika alebo liečby založenej na využití
plazmy, rozhodol sa, že sa nechá zaočkovať

Ako europoslanec však bude trvať na tom, aby vakcinácia nebola povinná. Podľa neho je totiž
dôležité, aby každý mal po zvážení všetkých rizík a vlastnej zodpovednosti možnosť prijať tzv.
informované rozhodnutie.

„Keďže všetci by sme si mali byť rovní vo svojich právach a keďže nie každý sa môže z
rôznych dôvodov dať zaočkovať, nie som ani zástancom vydávania akýchsi vakcinačných
pasov, ktoré by cestovanie a lietanie umožňovalo iba ich držiteľom.“

„Tiež sa vyslovujem za to, aby ľudia mali možnosť vybrať si medzi dvoma základnými typmi vakcín,
t.j. tými, ktoré sú založené na tzv. mRNA technológii a tými, ktoré patria medzi už klasické
adenovírusové vektorové vakcíny,“ dodal Hajšel.

Slovensko má zakontrahovaných dostatok vakcín pre 85 percent dospelých ľudí

Slovensko má zakontrahovaných dostatok vakcín pre 85 percent dospelých ľudí od firiem
Pfizer/BioNTech a Moderna. V stredu o tom informoval premiér Igor Matovič.
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Do pondelka (18. 1.) malo Slovensko zakontrahovaných viac ako 2,4 milióna vakcín od
Pfizer/BioNTech a potom sa podarilo zakontrahovať vyše 3,4 milióna vakcín. Od Moderny mala SR
962.917 vakcín a v pondelok večer bolo zakontrahovaných ďalších 601.823. Spolu má tak k dispozícii
Slovensko viac ako 7,4 milióna vakcín, informoval predseda vlády.

Dodal, že očkovať sa tak môže 3,7 milióna ľudí. „Mať cieľ zaočkovaných 85 percent ľudí, to by sme
boli celkom dobrí a možno by sme boli aj špičkou v Európe,“ podotkol premiér.


